
FAQ Mogelijke verhuizing 
 

 

USVV Odysseus ’91 ambieert al jaren de overstap naar een accommodatie buiten Olympos. 

Hieronder staan een aantal FAQ’s met antwoorden. 

 

Waarom willen we verhuizen? 

We willen graag uitbreiden en dat is niet mogelijk met het huidige veldenaanbod op 

Olympos. Daarnaast willen we graag de beschikking over een eigen clubhuis om het 

verenigingsgevoel te vergroten en meer vrijheid te hebben in het organiseren van 

activiteiten. Odysseus ’91 kan een professionelere uitstraling krijgen en als vereniging 

groeien. 

 

Wat is er gebeurd met het plan uit seizoen ‘13/’14 om naar Lunetten te verhuizen? 

Helaas gaat dat plan niet meer door. De gemeente heeft besloten het sportpark (met name 

de kantine) in Lunetten niet meer te verhuren of te verkopen. 

 

In welk stadium zitten we nu? 

Op dit moment is er geen kant-en-klaar sportpark zoals in seizoen ‘13/’14 wel het geval was. 

We blijven contact houden met de gemeente, de KNVB, de VSU, de Universiteit, Olympos 

en SportUtrecht, zodat iedereen op de hoogte blijft van onze verhuiswens. 

 

Wat te doen als je vragen/opmerkingen/suggesties hebt? 

Voor alle vragen/opmerkingen en suggesties kun je altijd de vicevoorzitter mailen via 

vicevoorzitter@odysseus91.nl. 


